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JUDr. Cibere: 

Interpelácia na vedenie mesta. Je pravda, že hádzaná nebude podporovaná Mestom Trebišov 

z jednoduchého dôvodu, že poslanec Čižmár ma časté pripomienky, diskusné príspevky, ako 

poslanec, je to na škodu hádzanej.  
 

 

Ing. Kolesár: 

K interpelácii ohľadom hádzanej a vystúpení pána poslanca Čižmára. Neviem, či k tomuto 

bodu si bude priať aj pán poslanec vystúpiť, ale ak sa niekto domnieva, žeby mesto nedávalo 

hádzanej dotáciu, ktorá je schválená v rozpočte mesta kvôli vystúpeniam kohokoľvek, takže 

z akého podnetu to odišlo prosím pán poslanec oznámte tomu, kto vám takúto obavu 

predostrel, že môže byť kľudný, bez obáv. Tak, ako dostávajú dotácie podľa vami 

schváleného rozpočtu všetky športy, tak ich bude dostávať aj hádzaná vždy po tom, ako prídu 

podielové dane, tak vždy tie dotácie sú posielané vo vami schválenej výške. Netreba mať 

obavy a naozaj treba byť pokojní. Vystúpenie kohokoľvek na tejto pôde žiadnym spôsobom 

neovplyvňuje povinností úradu a plnenie rozpočtu, ktorý je vami schválený. Toto chcem 

uviesť každému i do budúcna, aby kto by trpel takou obavou sa jej zbavil, je zbytočne 

zaťažujca myseľ. 
 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Pán primátor sa vyjadril k otázke môjho pôsobenia tu v zastupiteľstve a zároveň k činnosti 

hádzanárskeho klubu považujem za ukončenú, za bezpredmetnú a vysvetlenú. Na margo toho, 

čo povedal JUDr. Cibere, áno aj mne sa dostalo do uší hoci sprostredkovane informácia, že sa 

mám stiahnuť z pozícii, keďže pôsobím v štruktúrach klubu. Tým, že pán primátor to jasne 

vysvetlil, že to nie je záujem mesta, beriem to ako záväzné a tým pádom vyriešené 

a považujem to len za nejaký informačný šum. Toľko na tému k veci, ku ktorým som 

potreboval sa vyjadriť. 

Ja by som z hľadiska tej komunikácie medzi hádzanárskym klubom a vedením mesta povedal 

jednu dôležitú vec. Myslím si, že je maximálne seriózne jednanie, pretože často riešime 

situácie finančného charakteru s pánom Ing. Gorem alebo s pánom Ing. Feďákom, takže 

myslím si, že tá komunikácia bola doteraz stále na úrovni a seriózna a predpokladám, že 

z obidvoch strán. 
 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26. 9. 2012 
 


